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Najważniejsza jest zieleń - to główny wniosek z konferencji „Co z tym smogiem w Krakowie", która

odbyła się w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa. Uczestnicy spotkania rozmawiali na temat przyczyn

zanieczyszczenia powietrza w Krakowie, dyskutowali także nad rozwiązaniami na najbliższy czas.

Uczestników konferencji powitała Anna Prokop-Staszecka, przewodnicząca Komisji Ekologii

i Ochrony Powietrza Rady Miasta Krakowa, która była jednym ze współorganizatorów

konferencji. W swoim wystąpieniu podkreślała jak ważna w walce ze smogiem jest zieleń.

Do zieleni nawiązała też Elżbieta Koterba, zastępca prezydenta Krakowa ds. rozwoju miasta.

Podkreślała, że specjalnie wyodrębnione strefy zieleni mają nie tylko przeciwdziałać deficytowi

tlenu w atmosferze, ale i polepszyć wentylację powietrza.

Następnie przyszedł czas na wystąpienia naukowców oraz dyskusję. Podsumowano co zostało

zrobione, a co jest do zrobienia. Wszyscy byli zgodni, że trzeba opracować plan działań

najpilniejszych do podjęcia.
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